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Nya regler avseende inkomstkrav vid bostadskontrakt 
Ställd till Adam Reuterskiöld, kommunstyrelsens ordförande

Styrelsen för Ekerö Bostäder AB har i juni i år presenterat ett förslag till en revidering av 
regelverket kring inkomstkrav vid förhyrning av bostäder inom Ekerö Bostäder AB:s 
lägenhetsbestånd.

Bl.a. föreslås en ändring avseende definitionen av begreppet ”anställning”, kravet på 
årsinkomst i förhållande till lägenhetens årshyra samt tillämpning av begreppet 
”förbehållsbelopp”.

Innebörden av de föreslagna ändringarna syftar till att dels anpassa reglerna till en modern 
arbetsmarknad, dels till att göra det möjligt för bostadssökande med en något svagare 
ekonomisk ställning, exempelvis ungdomar och vissa grupper av ålderspensionärer, att 
kunna efterfråga en hyresbostad i Ekerö kommun.

Regeländringar med sådan effekt är angelägna och välkomna och bör antas snarast.

Nu undrar jag: 

Fem månader har gått sedan ärendet fördes till kommunstyrelsen men har ännu inte 
behandlats i kommunstyrelsen/kommunfullmäktige.

Varför? Och när kommer Kso att sätta ärendet på Ks/Kf:s dagordning för beslut?

För Mälarökoalitionen:

Inger Andersen

kommunfullmäktigeledamot (s)


